
Tisztelt Elnök Asszony!

„A magyar kultúra követei" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr . Hiller Istvánnak, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A méltán egyetemes hírű magyar kultúra és művészet képviselői gyakori vendégek a
világ országaiban . Zenei életünk kiválóságai, táncművészeink, színház - és
filmművészetünk alkotói, irodalmunk jeles képviselői és sokan mások bármely földrészen
„piacképesek" - ha jelen esetben beszélhetünk ilyesmiről . Valamennyi ilyen művész,
illetve közösség kormányzati támogatása alapvetően üdvözlendő lépés . Ezek a művészek
és együttesek a magyar kultúra követei, akik hazánk pozitív megítélésének növelésében
jelentős segítséget nyújtanak mindannyiunk számára .
Örülünk, hogy a Fesztivál Zenekar bekerült a jövő évtől költségvetési támogatásban
részesülő művészeti együttesek körébe .

l . Van-e a lépés mögött valamilyen tudatos koncepció, vagy csupán miniszter úr és
az Ön elődje személyes szimpátiájának köszönhető?

2. Várható-e a közeljövőben, hogy más kiemelkedő zenekarok, közösségek is
részesülnek költségvetési támogatásban?
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